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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Az M10-es még mindig sehol, de a bányákkal nem 
spórolnának a Pilisben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Bár  a  Pilis-hegység  térségének  kormánypárti  politikusai  évről-évre  elmondják,  hogy  mennyire
fontos  számukra  is,  hogy  megépüljön  az  M10-es  autóút  –  amely  Esztergomot  kötné  össze  a
fővárossal –, mégsem történik semmilyen előrelépés az ügyben. Hiába válik lakhatatlanná egyre
több település az út mentén, hiába van egyre több baleset, hiába kell 2 órát ülni a dugóban, hiába
kell  heringként  nyomorogni  a  buszokon vagy a  vonatokon,  változás  akkor  sincs.  Helyette  lesz
M100 autóút az észak-déli teherforgalomnak, amit aláírok, hogy valóban fontos, de könyörgöm,
menjen már el valamelyikük reggel 6 és este 8 óra között mondjuk Pilisvörösvárra, és nézze meg
milyen állapotok uralkodnak a városban! Higgyék el nekem maradandó élmény lesz.

Új út helyett, azonban kapnak mást a térségben élők. Évtizedek óta bezárt kőbányák újranyitását. És
micsoda véletlen, még Orbán Viktor édesapjának cége is érintett lesz a végén ebben a meseszerű
történetben.

Csakhogy  ezt  az  itt  élők  nem  fogják  hagyni!  Ahogy  nem  hagyják  a  pilisvörösváriak  és  a
pilisszántóiak,  úgy nem fogják hagyni  a kesztölciek sem. Én pedig ahogy eddig,  úgy ezután is
minden segítséget meg fogok nekik ehhez adni. Jobb lenne, ha Önök is inkább így tennének. Persze
megértem, hogy nehéz helyzetben vannak, hiszen a „nagymesterrel” kellene szembe menni, azt meg
ugye nem lehet.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor kaphatnak a Pilisben élők
végre olyan fejlesztéseket, amelyek Ő érdekeiket szolgálják? Mennyi Orbán-bányát terveznek



még nyitni a Pilisben, és milyen trükkökre számíthatnak az ott élők az engedélyek kiadását
illetően?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. november 21.

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor

Jobbik
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